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Протокол № 9 
    засідання педагогічної ради 

Відокремленого структурного підрозділу «Ніжинський фаховий 

коледж Національного університету біоресурсів і 

природокористування України» 
 

 

04 травня  2023 р.                         м.  Ніжин 

 

 

 

 

Присутні:      44  члени  педагогічної ради коледжу. 

Відсутні:      18   членів  педагогічної  ради. 

 

 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про якість викладання фахових дисциплін та розвиток 

матеріально-технічної бази для підготовки фахівців спеціальностей 

275.03 «Транспортні технології», 123 «Комп’ютерна інженерія».     

 

2. Студентське самоврядування та його роль в житті колективу 

коледжу.  

 

3. Доповідь з теми «Біологічні особливості людини і дистанційне 

навчання».  

 

4. Різне. 
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І.  

1. СЛУХАЛИ: 

Дяченко Л.А., голову циклової комісії з транспортних технологій, яка 

ознайомила з якістю викладання фахових дисциплін та розвитком 

матеріально-технічної бази для підготовки     фахівців спеціальності 275.03 

«Транспортні технології».  

Зупинилася на: 

- контингенті студентів спеціальності «Транспортні технології»; 
- кадровому забезпеченні циклової комісії; 

- навчально-методичній та науковій роботі викладачів ц.к., зокрема 

участі в міжнародних та всеукраїнських конференціях, 

Всеукраїнському методичному об'єднанні викладачів транспортних 

технологій; областному методичному об’єднанні викладачів 

загальнотехнічних та спеціальних дисциплін;  науково-методичних 

практичних семінарах, вебінарах, круглих столах; публікаціях у 

Scopus та інших наукових виданнях; виданні навчальних посібників 

та методичних розробок та ін.; 

- якості викладання фахових дисциплін; 
- практичній підготовці студентів спеціальності «Транспортні 

технології»; 
- позааудиторній роботі зі студентами, яку проводять викладачі 

циклової комісії; 
- заходах щодо розвитку та зміцнення матеріально-технічної бази для 

підготовки фахівців спеціальності «Транспортні технології». 

Представила завдання циклової комісії на 2023-2024 навчальний рік, а саме: 

1. Вимагати від викладачів циклової комісії проведення занять з 

використанням інформаційно-комунікаційних технологій та 

інтерактивних методів навчання.  

2. Продовжувати роботу щодо  завершення наповнення всіх 

електронних курсів викладачів; видання 5 методичних розробок, 

також  у співавторстві з НПП кафедр університету; участі у науково-

практичних конференціях, тренінгах, семінарах та вебінарах. 

3. Здійснювати відвідування студентами та викладачами 

спеціалізованих виставок та провідних підприємств, господарств, 

установ.  

4. Сприяти проходженню підвищення кваліфікації та стажування 

викладачами.  

5. Забезпечити розповсюдження рекламної інформації про коледж у 

закладах освіти закріплених районів міста та області з метою 

проведення якісної профорієнтаційної роботи.  

6. Забезпечити якісну організацію та проведення практичного 

навчання (навчальні, виробничі технологічні та переддипломні 

практики), розширити бази практик, продовжити впровадження в 

освітній процес елементів дуального навчання.  
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7. Продовжити проведення тижнів циклової комісії. У рамках тижня 

циклової комісії організувати проведення конкурсу серед студентів 

«Кращий за спеціальністю». 

8. Проводити постійне оновлення матеріально-технічного обладнання 

лабораторій, у яких викладаються фахові дисципліни, а саме: 

замінити вікна на енергозберігаючі в аудиторіях  № 111, 112, 113;    

в аудиторії № 120 зробити ремонт підлоги та стелі, замінити 

освітлення, придбати та встановити жалюзі, робочий стіл викладача 

та навчальні столи (18 од.); придбати нові меблі в аудиторію № 113 

(18 навчальних столів); придбати нові стільці в аудиторію № 111 (30 

од.).  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Литовченко О.В. 

Питання: 

який ваш проєкт аудиторії 120? Чи може вона бути бінарною? 

 

Дяченко Л.А. 

Відповідь: 

так, аудиторія 120 може бути оформлена та наповнена як бінарна. 

 

Литовченко О.В. 

Питання: 

які першочергові завдання, на вашу думку, потребують допомоги  для їх 

реалізації. 

 

Дяченко Л.А. 

Відповідь: 

- закінчити оновлення аудиторій; 

- придбати сучасні програми з логістики. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Калініченко А.О., голову циклової комісії з комп’ютерної інженерії, яка 

ознайомила з якістю викладання фахових дисциплін та розвитком 

матеріально-технічної бази для підготовки фахівців спеціальності  

123 «Комп’ютерна інженерія». 

Зупинилася на: 

- складі циклової комісії з комп’ютерної інженерії; 

- виданні навчально-методичної літератури викладачами ц.к.;  

-  міжнародному стажуванні викладачів ц.к. та підвищенні кваліфікації; 

-   якості викладання фахових дисциплін; 

-   участі викладачів та студентів у конференціях та семінарах;  

- позааудиторній роботі зі студентами, яку проводять викладачі 

циклової комісії; 
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-  заходах щодо розвитку та зміцнення матеріально-технічної бази для 

підготовки фахівців спеціальності «Комп’ютерна інженерія». 

Представила завдання циклової комісії на 2023-2024 навчальний рік:  

1. Постійно працювати над оновленням матеріалів електронних курсів. 

2. Випустити 5 методичних розробок, також  у співавторстві з НПП 

кафедр НУБіП України.  

3. Брати участь у конференціях, семінарах, вебінарах.  

4. Продовжувати роботу щодо організації та проведення тренінгів для 

викладачів.  

5. Сприяти проходженню підвищення кваліфікації викладачами. 

6. Забезпечити розміщення необхідної навчальної основної та 

додаткової літератури, власних друкованих видань в електронній 

бібліотеці. 

7. Проводити екскурсії на спеціалізовані виставки та провідні 

підприємства згідно з робочими програмами відповідних дисциплін 

та практик. 

8. Направляти на стажування викладачів випускових циклових комісій 

та обов’язкове стажування молодих викладачів на провідні 

підприємства та в господарства. 

9. Забезпечити розповсюдження рекламної інформації про коледж у 

закріплених закладах освіти у районах Чернігівської області та 

соціальних мережах з метою проведення якісної профорієнтаційної 

роботи. 

10.  Забезпечувати якісну організацію та проведення практичного 

навчання (навчальні, виробничі, переддипломні практики), 

розширити бази практик, упроваджувати в освітній процес елементи 

дуального навчання. 

11.  Продовжити проведення тижнів циклової комісії, у межах яких 

організувати проведення конкурсу серед студентів «Кращий за 

спеціальністю». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Литовченко О.В. 

Порекомендувала головам циклових комісій під час звіту щодо роботи 

циклової комісії  аналізувати виконання або невиконання рішень попередніх 

засідань педради, які стосувалися роботи циклової комісії.  

 

УХВАЛИЛИ: 

Заслухавши та обговоривши доповіді голів циклової комісії з 

транспортних технологій Дяченко Л.А. та циклової комісії з комп’ютерної 

інженерії Калініченко А.О. «Про якість викладання фахових дисциплін та 

розвиток матеріально-технічної бази для підготовки фахівців спеціальностей  

275 «Транспортні технології», 123 «Комп’ютерна інженерія», Педагогічна 

рада коледжу відзначає: 
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1. Діяльність циклових комісій з транспортних технологій та з 

комп’ютерної інженерії здійснюється згідно з Законом України «Про фахову 

передвищу освіту», Положенням про Ніжинський фаховий коледж НУБіП 

України, Положенням про циклову комісію та іншими нормативними 

документами. 

2. У зв’язку з воєнним станом для забезпечення змішаного формату 

навчання викладачами циклових комісій забезпечено доступ до 100% 

навчальних курсів на навчально-інформаційному порталі Moodle з фахових 

дисциплін спеціальності «Транспортні технології» та до 100% навчальних 

курсів з фахових дисциплін спеціальності «Комп’ютерна інженерія». 

3. Систематично проводяться засідання циклових комісій (з 30 серпня 

2022 року проведено по 9 засідань на кожній вищезазначеній цикловій 

комісії), на яких розглядаються питання щодо організації освітнього процесу, 

виховної роботи зі студентами та зміцнення матеріально-технічної бази 

навчальних аудиторій і лабораторій для викладання фахових дисциплін. 

4. Викладачі циклових комісій беруть участь у науково-практичних 

конференціях та методичних семінарах різних рівнів, а також керують 

науковою роботою студентів (на цикловій комісії з транспортних технологій 

за 2022-2023 навчальний  рік у 4 міжнародних та 6 всеукраїнських 

конференціях взяли участь 4 викладачі, 13 студентів під керівництвом 

викладачів стали учасниками 4 всеукраїнських науково-практичних 

конференцій; викладачі циклової комісії з комп’ютерної інженерії протягом 

2022-2023 навчального року взяли участь у 7 міжнародних (8 участей) та 10 

всеукраїнських (25 участей) конференціях, 28 студентів під керівництвом 

викладачів також стали учасниками конференцій різного рівня. 

5. З метою покращення кадрового складу: 

– викладачі циклової комісії з транспортних технологій здійснювали 

підвищення кваліфікації, пройшли атестацію – 1 особа;  

– викладачі циклової комісії з комп’ютерної інженерії здійснювали 

підвищення кваліфікації, атестовано – 3 особи, здобули диплом ОС 

«Магістр» – 2 особи; 

– на цикловій комісії з комп’ютерної інженерії: навчаються в 

аспірантурі – 1 особа (Литовченко Т.О.);       у         магістратурі  – 1 особа 

(Ландик О.Г.). 

6. Протягом 2022-2023 навчального року: 

– викладачами циклової комісії з транспортних технологій було видано  

1 навчальний посібник, 4 методичні рекомендації, у тому числі 1 у 

співавторстві з НПП кафедр НУБіП України (з них 2 розробки подано на 

конкурс «Педагогічний Оскар»), надруковано 1 публікацію у Scopus, 10 

публікацій у наукових виданнях, 8 статей у співавторстві зі студентами. 

Викладачі приймали участь у засіданнях Всеукраїнського методичного 

об'єднання викладачів «Транспортних технологій» (жовтень 2022), 

Обласного методичного об’єднання викладачів загальнотехнічних та 
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спеціальних дисциплін (листопад 2022, березень 2023), науково-методичному 

практичному семінарі «Сучасна аграрна освіта» (січень 2023); 

– викладачами циклової комісії з комп’ютерної інженерії видано 7 

методичних рекомендацій (з них 2 – подано на конкурс «Педагогічний 

Оскар»), надруковано 12 наукових статей, 2 публікації у наукових виданнях, 

13 тез доповідей та 19 статей у співавторстві зі студентами. Викладачами 

забезпечено участь студентів у Всеукраїнській олімпіаді «На урок» (21 особа, 

з них перше місце – 5 осіб, друге – 3 особи, третє – 7 осіб), у Міжнародній 

студентській олімпіаді в галузі інформаційних технологій «IT-Universe», 

координатор – Орел О.В. (3 особи, третє місце – 1 особа). Викладачі 

приймали участь у засіданнях Обласного методичного об’єднання викладачів 

інформатики і програмування (листопад 2022, березень 2023), науково-

методичному практичному семінарі «Сучасна аграрна освіта» (січень 2023). 

7. Організовано та проведено тижні циклових комісій: 

– з транспортних технологій – останній тиждень жовтня до Дня 

автомобіліста, в рамках тижня організовано та проведено конкурси «Якою я 

бачу свою майбутню професію» та онлайн вікторину «Кращий за 

спеціальністю»; 

– з комп’ютерної інженерії – другий тиждень лютого до Дня безпечного 

Інтернету та Дня комп’ютерника, в рамках тижня організовано та проведено 

конкурс «Кращий за спеціальністю». 

8. За викладачами циклової комісії з транспортних технологій 

закріплено 4 навчальні аудиторії та лабораторії; за викладачами циклової 

комісії з комп’ютерної інженерії – 3 навчальні аудиторії та лабораторії. 

9. Здійснено роботи щодо покращення матеріально-технічної бази: 

– спеціальності «Транспортні технології»: придбано нові меблі  

(8 комп’ютерних столів, 1 викладацький стіл) в аудиторію № 112 та 15 столів 

у аудиторію № 111; кафедру викладача, встановлено Wi-Fi роутер і 

підведений інтернет в аудиторію № 113; в аудиторіях № 111, № 112 та № 113 

зроблено поточні ремонти та встановлено жалюзі; завершено капітальний 

ремонт в аудиторії № 120 для забезпечення якісного викладання фахових 

дисциплін, встановлено мультимедійне обладнання; 

– спеціальності «Комп’ютерна інженерія»: у лабораторії № 132 

зроблено поточний ремонт, придбано та встановлено 2 комп’ютери, столи 

чотиримісні (4 од.); у лабораторії № 116 зроблено поточний ремонт, 

придбано та встановлено 2 комп’ютерні столи на 3 робочих місця та 5 

комп’ютерів, комутатор Tenda SG108 (1 од.), жалюзі (2 од.), інформаційний 

стенд (1 од.); в лабораторії № 404 зроблено поточний ремонт, придбано 

ноутбук (2 од.), проєкційний телеекран (1 од.), інформаційний стенд (1 од.). 

10. Навчальні практики проводяться для студентів в очному форматі на 

базі навчальних лабораторій, виробничі технологічні – на базах провідних 

підприємств та організацій м. Ніжина згідно з укладеними угодами: 
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– спеціальності «Транспортні технології» – ТОВ «Ніжинський 

консервний завод», ПрАТ «Ніжинський жиркомбінат», ТОВ «Ніжинський 

хліб», ТОВ «Трансіа», ТОВ «Пассервіс»; 

–  спеціальності «Комп’ютерна інженерія» – ПрАТ «Датагруп», ДП 

НВК «Прогрес», ТОВ «Ніжинська районна інкубаторна станція», ДП 

«Ніжинський лісгосп», ПрАТ «Завод «Ніжинсільмаш». 

У той же час Педагогічна рада звертає увагу на необхідності: 

1. Продовження оновлення матеріально-технічної бази для забезпечення 

якісного викладання фахових дисциплін, у тому числі модернізації 

комп’ютерної техніки та придбання ліцензійного програмного забезпечення. 

2. Атестації електронних навчальних курсів на базі навчально-

інформаційного порталу Moodle з відповідних навчальних дисциплін, 

викладання яких здійснюється на циклових комісіях. 

3. Поглиблення співпраці з роботодавцями, їх залучення до обговорення 

щодо створення нових робочих місць для здійснення практичного навчання в 

лабораторіях коледжу. 

Зважаючи на вищезазначене, Педагогічна рада коледжу ухвалила: 

1. Вимагати від викладачів циклових комісій проведення занять з 

використанням інформаційно-комунікаційних технологій та інтерактивних 

методів навчання. Організовувати досвідченими викладачами циклових 

комісій майстер-класи для молодих педагогів. 

Відповідальні за виконання:  

завідувачі відділень, методист 

відділень, голови циклових комісій, 

викладачі. 

Термін виконання: постійно. 

2. Продовжувати роботу щодо: 

2.1  Циклова комісія з транспортних технологій: 

– постійно працювати над оновленням матеріалів електронних курсів; 

– видання 5 методичних рекомендацій, у тому числі у співавторстві з 

НПП кафедр НУБіП України; 

– участі у науково-практичних конференціях, тренінгах та семінарах; 

– забезпечення розміщення необхідної навчальної літератури та 

власних друкованих видань викладачів в електронній бібліотеці коледжу. 

Відповідальні за виконання:  

голова циклової комісії, викладачі, 

бібліотекар Скальницька І.В. 

Термін виконання: постійно. 

2.2 Циклова комісія з комп’ютерної інженерії: 

– постійно працювати над оновленням матеріалів електронних курсів; 

– видання 5 методичних рекомендацій, у тому числі у співавторстві з 

НПП кафедр НУБіП України; 

– участі у науково-практичних конференціях та методичних 

семінарах; 
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– організації тренінгів для викладачів коледжу з вдосконалення 

використання програм з дистанційного навчання; 

– забезпечення розміщення необхідної навчальної літератури та 

власних друкованих видань викладачів в електронній бібліотеці коледжу. 

Відповідальні за виконання:  

голова циклової комісії, викладачі, 

бібліотекар Скальницька І.В. 

Термін виконання: постійно. 

3. Здійснювати відвідування студентами та викладачами 

спеціалізованих виставок та провідних підприємств, господарств, установ. 

Відповідальні за виконання:  

голови циклових комісій, викладачі, 

класні керівники навчальних груп. 

Термін виконання: постійно, з 

урахуванням без пекових умов. 

4. Сприяти проходженню підвищенню кваліфікації та стажуванню 

викладачів циклових комісій.  

Відповідальні за виконання:  

старший інспектор з кадрів, голови 

циклових комісій, викладачі. 

Термін виконання: постійно. 

5. Забезпечити розповсюдження рекламної інформації про коледж в 

закладах освіти закріплених районів міста та області з метою проведення 

якісної профорієнтаційної роботи. 

Відповідальні за виконання: 

відповідальний за профорієнтаційну 

роботу в коледжі Новіков М.Г., голови 

циклових комісій, викладачі. 

Термін виконання: постійно. 

6. Забезпечити якісну організацію та проведення практичного навчання 

(навчальні, виробничі технологічні та переддипломні практики), розширити 

бази практик, продовжити впровадження в освітній процес елементів 

дуального навчання. 

Відповідальні за виконання: 

завідувач  відділення, голови 

циклових комісій, керівники практик. 

Термін виконання: постійно. 

7. Продовжити проведення тижнів циклових комісій. В рамках тижня 

циклової комісії організувати проведення конкурсу серед студентів «Кращий 

за спеціальністю». 

Відповідальні за виконання: 

голови циклових комісій, викладачі. 

Термін виконання: протягом 2023-

2024 н.р. 
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8. Забезпечити участь студентів в олімпіадах та конкурсах, у тому числі 

онлайн. 

Відповідальні за виконання: 

методист навчально-методичного 

підрозділу, 

голови циклових комісій, викладачі. 

Термін виконання: протягом 2023-

2024 н.р. 

9. Проводити постійне оновлення матеріально-технічного бази, у тому 

числі лабораторного обладнання, в яких проводяться фахові дисципліни, а 

саме: 

9.1  Циклова комісія з транспортних технологій: 

– замінити вікна на енергозберігаючі в аудиторіях № 111, 112, 113  

(за наявності коштів); 

– у аудиторії № 120 зробити ремонт підлоги та стелі, замінити 

освітлення, придбати та встановити жалюзі, робочий стіл викладача та 

навчальні столи (18 од.); 

– придбати нові меблі в аудиторію № 113 (18 навчальних столів); 

– придбати нові стільці в аудиторію № 111 (30 од.); 

Відповідальні за виконання:  

голова циклової комісії, відповідальні 

за лабораторії Дяченко Л.А., 

Потопальська Н.В., Петрик А.М.  

Термін виконання: протягом 2023-

2024 н.р. 

9.2   Циклова комісія з комп’ютерної інженерії:  

– лабораторію № 116 дооформити дошкою, двома навчальними 

стендами, телевізором з настінним кріпленням, замінити вікна на 

енергозберігаючі (2 од.); 

– у лабораторії № 132 замінити робочий стіл викладача на 

комп’ютерний стіл; 

– планувати роботи з ремонту приміщення для нової комп’ютерної 

лабораторії та придбання необхідного обладнання. 

Відповідальні за виконання:  

завідувач відділення, голова циклової 

комісії, викладачі. 

Термін виконання: протягом 2023-2024 н.р. 

 

Ухвалено одноголосно. 

 

ІІ. СЛУХАЛИ: 

Шостку А.М., голову студентської ради коледжу, щодо студентського 

самоврядування та його ролі в житті колективу коледжу. 
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Наголосила, що студентське самоврядування відіграє значну роль у 

відстоюванні прав та інтересів студентів, вихованні їх лідерських якостей,  

організації раціонального дозвілля молоді. Діяльність органів студентського 

самоврядування спрямована на удосконалення освітнього процесу, 

виховання духовності й культури студентів, зростання соціальної активності 

студентської молоді, відповідальності за доручену справу.  

Нагадала основні завдання органів студентського самоврядування у 

коледжі, а саме: 

- захист прав та інтересів студентів; 

- забезпечення виконання студентами своїх обов'язків; 

- сприяння навчальній, науковій та творчій діяльності студентів; 

- формування у студентів національно-патріотичних почуттів, високих 

моральних якостей; 

- проведення організаційних, наукових, культурно-масових, спортивно-

оздоровчих та інших заходів; 

- турбота про створення комфортних умов проживання і відпочинку 

студентів у гуртожитку; 

- залучення студентів до діяльності наукових і мистецьких гуртків, 

спортивних секцій, об'єднань за інтересами тощо; 

- пропаганда та утвердження здорового способу життя; 

- тісна співпраця з класними керівниками навчальних груп. 

Ознайомила зі складом студентської ради. 

Представила плани студентської ради на рік: 

1. Максимальне розповсюдження інформації про діяльність студентської  

ради коледжу в соціальних мережах. 

2. Організація інформаційного куточка студентської ради.  

3. Створення телеграм-каналу для обговорення нових ідей зі студентами 

коледжу. 

4. Сприяння участі студентів закладу в роботі наукових і мистецьких 

гуртків, спортивних секцій, науково-практичних конференцій, 

семінарів тощо.  

5. Участь представників студентської ради коледжу в роботі Педагогічної 

ради та стипендіальної комісії коледжу, штабу «Абітурієнт» під час 

вступної кампанії 2023 року.  

6. Участь представників студентської ради коледжу в різних заходах на 

рівні коледжу, міста, області. 

7. Організація та участь у змаганнях з комп’ютерних  ігор. 

8. Створення спільних проєктів зі студентами різних курсів і 

спеціальностей. 

9. Проведення інтелектуальних ігор для студентів коледжу.  
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ВИСТУПИЛИ: 

Литовченко О.В. 

Побажала студентській раді коледжу злагодженої та результативної роботи, 

яка залежить від голови студради та його команди. 

 

УХВАЛИЛИ: 

Інформацію, представлену головою студентської ради коледжу, узяти до 

відома. 

 

Ухвалено одноголосно. 

 

ІІІ. СЛУХАЛИ: 

Микулу О.С., який представив доповідь із теми «Біологічні особливості 

людини і дистанційне навчання».  

Поінформував, що для людини  як біологічного виду навчання є 

однією з обов’язкових складових розвитку й виживання, але дистанційне 

навчання з точки зору біології, етології та психології  загалом для людини 

неприроднє явище, адже:  

- відсутній повноцінний контакт між учасниками навчання; 

- відсутнє живе спілкування між учасниками навчання; 

- домашня обстановка розслабляє і відволікає; 

- відсутні  необхідні прилади та матеріали для навчання у кожного 

вдома;  

- неможливі фізичні контакти, пояснення; 

- відбувається перевантаження екранним часом (очі, мозок); 

- низька рухова активність;  

- відбувається додаткове відволікання на родичів, чати чи месенджери; 

- спостерігаються додаткові проблеми технічного характеру. 

Без розвитку цифровізації в цілому дистанційне навчання не виникло б. Але 

разом із цифровізацією, як стверджують психологи, розвивається цифрова 

залежність, люди  втрачають здатність до навчання і мислення, без «довгих 

думок» людина втрачає здатність прогнозувати майбутнє, мотивацію до 

життя. Тому можемо виділити «антидоти» надмірної цифровізації, зокрема: 

«медитації» на природі (цифрова детоксикація), цифрова гігієна, живе 

спілкування. 

Представив основні правила інформаційної гігієни: 

1. Не «їжте» інформацію за годину до сну та годину після сну. 

2. Знижуйте інформаційне навантаження та уникайте повторюваної 

інформації. 

3. Вивчайте різні точки зору на одну проблему. 

4. Насторожуйтесь, коли починаються емоції. 

5. Шукайте, кому вигідно, щоб ви дізнались інформацію та повірили в 

неї. 
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УХВАЛИЛИ: 

Інформацію, представлену Микулою О.С., узяти до відома. 

 

Ухвалено одноголосно. 

 

ІV.  

1. СЛУХАЛИ: 

Литовченко О.В., директора коледжу. 

Поінформувала членів педради щодо проведеної роботи за місяць, зокрема: 

1. Пройшла чергова Вчена рада в НУБіП України. 

2. Пройшли вибори до студентської ради коледжу, обрано нову голову. 

3. Проведено День відкритих дверей у коледжі. 

4. Оновлено відеоролики про спеціальності на сайті коледжу, окрім 

спеціальності «Агроінженерія». 

5. Психологом коледжу проведено ряд тренінгів та інших заходів. 

6. Проведено зустріч адміністрації коледжу з представниками 

студентського самоврядування та старостами груп. 

7. Організовано та проведено прибирання територій коледжу. 

8. Завершено ремонт кабінету іноземної мови. 

9. Встановлено додаткове відеоспостереження в студентському 

гуртожитку та в навчальному корпусі №2. 

10.  Оновлено вхід на територію гуртожитку. 

11. Класними керівниками академічних груп та викладачами проведено 

ряд виховних та пізнавальних заходів, інформація про які розміщена на 

сайті закладу освіти.  

Поставила робочі завдання, а саме: 

1. Підготувати студентів спеціальності «Облік і оподаткування» до участі 

у тестування щодо залишкових знань. 

2. Забезпечити участь студентів у студентських конференціях. 

3. Класним керівникам випускних груп спланувати поїздку до НУБіП 

України у відповідні інститути та факультети  з профорієнтаційною 

метою. 

4. Узяти участь у заходах, приурочених 125-річчю НУБіП України. 

5. Підготуватися до початку вступної кампанії. 

6. Класним керівникам звернутися до студентів, які навчаються за умов 

контракту, щодо проплати за навчання за 2023-2024 навчальний рік. 

 

УХВАЛИЛИ: 

Інформацію, представлену директором коледжу, узяти до відома. 

 

Ухвалено одноголосно. 
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2. СЛУХАЛИ: 

Шеїн Т.В., яка представила на розгляд та затвердження педагогічної ради 

сертифікати викладачів щодо підвищення кваліфікації, а саме: 

1. Горбач В.І. – 4 год. 

2. Дейкун П.В. – 4 год. 

3. Дяченко Л.А. – 8 год. 

4. Іванов Є.К. – 34 год. 

5. Іванченко І.Г. – 10 год. 

6. Калініченко А.О. – 64 год. 

7. Ковтун Г.І. – 2 год. 

8. Кулик О.А. – 127 год. 

9. Лавська Н.В. – 24 год. 

10.  Литвиненко В.В. – 2 год. 

11.  Малахова Д.М. – 30 год. 

12.  Носкова Т.І. – 2 год. 

13.  Олешко М.І. – 6 год. 

14.  Потопальська Н.В. – 4 год. 

15.  Романенко Т.В. – 4 год. 

16.  Савченко І.Є. – 36 год. 

17.  Соломко Н.О. – 6 год. 

18.  Стрикун М.В. – 16 год. 

19.  Терещенко І.М. – 4 год. 

20.  Федоренко Л.В. – 4 год. 

21.  Шеїн Т.В. – 7 год. 

22.  Шостка М.М. – 2 год. 

23.  Юрош О.В. – 4 год. 

 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити педагогічною радою сертифікати викладачів щодо підвищення 

кваліфікації, а саме: 

1. Горбач В.І. – 4 год. 

2. Дейкун П.В. – 4 год. 

3. Дяченко Л.А. – 8 год. 

4. Іванов Є.К. – 34 год. 

5. Іванченко І.Г. – 10 год. 

6. Калініченко А.О. – 64 год. 

7. Ковтун Г.І. – 2 год. 

8. Кулик О.А. – 127 год. 

9. Лавська Н.В. – 24 год. 

10.  Литвиненко В.В. – 2 год. 

11.  Малахова Д.М. – 30 год. 

12.  Носкова Т.І. – 2 год. 

13.  Олешко М.І. – 6 год. 

14.  Потопальська Н.В. – 4 год. 
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15.  Романенко Т.В. – 4 год. 

16.  Савченко І.Є. – 36 год. 

17.  Соломко Н.О. – 6 год. 

18.  Стрикун М.В. – 16 год. 

19.  Терещенко І.М. – 4 год. 

20.  Федоренко Л.В. – 4 год. 

21.  Шеїн Т.В. – 7 год. 

22.  Шостка М.М. – 2 год. 

23.  Юрош О.В. – 4 год. 

 

Ухвалено одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Кириченка О.М., голову редакційної колегії Ніжинського фахового коледжу 

НУБіП України, який представив інформацію щодо рекомендації до друку 

навчально-методичних матеріалів, а саме: 

Калініченко А.О. Звіт-щоденник про проходження переддипломної 

практики студентами спеціальності 123 «Комп’ютерна інженерія».  

 

УХВАЛИЛИ: 

Рекомендувати до друку навчально-методичні матеріали, зокрема: 

Калініченко А.О. Звіт-щоденник про проходження переддипломної 

практики студентами спеціальності 123 «Комп’ютерна інженерія».  

Ухвалено одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Литовченко О.В., яка проаналізувала висвітлення на сайті коледжу 

підрозділами закладу освіти інформації про свою діяльність. 

 

УХВАЛИЛИ: 

Інформацію, представлену директором коледжу, узяти до відома. 

Висвітлювати інформацію щодо діяльності кожного підрозділу коледжу на 

сайті закладу. 

 

Ухвалено одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Ландика О.Г., який нагадав викладачам  про необхідність оновити 

екзаменаційні матеріали, заповнити навчальні журнали, сформувати 

додаткові бали студентів. 
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УХВАЛИЛИ: 

Інформацію, представлену завідувачем відділення, узяти до відома. 

 

Ухвалено одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Шеїн Т.В., яка ознайомила з планом заходів на травень. 

 

УХВАЛИЛИ: 

Інформацію, представлену заступником директора, узяти до відома. 

 

Ухвалено одноголосно. 

 

 

 

Голова педагогічної ради                 Олена ЛИТОВЧЕНКО 

 

Секретар                                                                                Ольга КИСЛА 

 

 

 


